
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 17. juni 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 463
På samråd den 26. maj 2016 om effekten af førtidspension- og fleksjobrefor-
men og tilkendelse af ressourceforløb, jf. BEU alm. del – samrådsspørgsmål
BE-BG, har ministeren bl.a. givet udtryk for, at der er rigtig mange kommuner
og også borgere der er glade for ressourceforløb, og at mange kommuner har
en sådan nærhed til de mennesker, der er i ressourceforløb, at der kommer
gode resultater ud af det. På samråd den 12. maj 2016 om arbejdsprøvninger,
jf. BEU alm. del samrådsspørgsmål AV-AW, har ministeren bl.a. sagt følgen-
de: ”Så er der faktisk rigtig mange steder, hvor det går rigtig godt”. Ministeren
har dog også erkendt, at der er kommuner hvor det ikke fungerer godt. Vil mi-
nisteren oplyse, hvilke kommuner der er gode til ressourceforløb, og hvilke
der er dårlige til det, samt hvad kriterierne er for et godt ressourceforløb? Vil
ministeren samtidig oplyse, hvor mange borgere der er glade for ressourcefor-
løbene, og hvor mange der er utilfredse, samt hvilke kommuner disse borgere
hører til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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